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... Zbyňka JURČU,
  bývalého hráče VK Lanškroun a nyní beachvolejbalového
nadšence hrajícího za Tajm Lanškroun

  

 

            Krátký dotazník:     
  
    Jméno a příjmení:   Zbyněk Jurča
  
    Výška:   192 cm
  
    Číslo dresu:   většinou 7
  
    Bývalé volejbalové kluby:  TJ Dědice, VK Vyškov, UP Olomouc, TJ Žichlínek, TJ Sokol Česká Třebová, VK Choceň, VK Lanškroun
  
    Oblíbené jídlo:   rýžový nákyp s meruňkama
  
    Oblíbené pití:   asi džusík
  
    Koníček:   sport a pc
  
      

 

  

1. V kolika letech a kde jsi začínal s volejbalem?

  

V 16 letech v Dědicích u Vyškova.
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2. Kdo byl Tvůj první trenér a jak na něj vzpomínáš?

  

Mé první volejbalové nedovednosti sledoval pan Koudelka, ale prvním opravdovým
trenérem byl pan Luska, na kterého vzpomínám moc rád.

  

  

3. Co si hrál v mládežnických kategoriích za soutěž a jaký byl Tvůj největší volejbalový úspěch?

  

Krajský přebor juniorů a na úspěchy si z té doby nevzpomínám, patrně proto, že se
žádné nedostavily.

  
  

4. Jakou soutěž a na jakém postu hraješ v současnosti?

  

Volejbalu se už nevěnuji, ale dřív jsem se snažil zakončovat výměny na postu smečaře
na krajské i ligové úrovni.

  

 

  

5. Kterému lanškrounskému družstvu fandíš a proč?

  

Družstvu žen, jsou tam pěkné baby a mají bezva partu.
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6. Co chválíš na lanškrounském volejbale?

  

Obětavost řady zapálených nadšenců.

  

7. Co Ti na něm naopak vadí?

  

Zbytečná averze vůči beachvolejbalu.

  

 

  

8. Který z minulých nebo současných hráčů pro Tebe něco znamená a proč?

  

Jirka a Romana Kolderovi, jsou to bezva lidi, kteří rozumějí tomu, co dělají a vždy jsem
byl rád, když jsem mohl s Jirkou hrát a měl ho vedle sebe na bloku a v případě mé
trenerské etapy jsem byl vždycky klidnější, když jsem měl Romanu v sestavě.

  

 

  

9. Jaké jsou Tvoje volejbalové plány do budoucnosti?
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Volejbalové plány už nemám, ale na písku bych chtěl vydržet co nejdéle, i když určitě jen
do té doby, dokud mě to bude bavit a byl bych moc rád, kdyby se na Knoflíku podařilo
vychovat pořádné beachvolejbalisty nebo beachvolejbalistky.

  

 

  

10. Máš nějakou veselou volejbalovou historku?

  

Těch je spousta, především s chlapama v Žichlínku a s babama v Lanškrouně, které
určitě nezapomenou na mé začátky za volantem, když jsme jezdily na mistráky a turnaje
(i když moje manželka u toho zrovna veselá nebyla) …

  

 

  

Děkujeme za odpovědi.

  

 

  

Redaktoři volejbalového webu upozorňují na to, že neručí za obsah odpovědí či pravopisné
chyby, tyto jsou vkládány v přesném znění od jejich autorů. 
Vyhrazujeme si právo nezveřejnit hanlivé přípspěvky a urážky jiných osob!
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